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a) Forslag fremstillet af Therese K. Christiansen på vegne af dameseniorafdelingen  
 

• Bedre vilkår til træner(e) omkring Damernes Jyllandsserie hold. 
  
Det er ikke nogen hemmelighed at trænerteamet på JS-damer har været med til at gøre en kæmpe 
forskel for Damesenior i Chang, med pigernes oprykninger og status i dag kræver det bare mere tid 
både ifht. koordinering, kommunikation og træning generelt, hvilket vi håber klubben vil være med 
til at anerkende.  
  
Da vi indgik aftalen om kontingent havde vi ikke forventet, at vi her tre år senere ville stå med 
mellem 80-100 piger og et hold i Jyllandsserien og mulighed for mere. 
Selvom aftalen på daværende tidspunkt var en anden og situationen har udviklet sig - vil jeg gerne 
appellere til at kigge udover kontingent og se på hvad Damesenior ellers bidrager med, frivilligt 
arbejde til pigeraketten, karneval, fredagsfester og vagter på skråen, høj deltagerrate til klubbens 
arrangementer/fester, sponsorater til klubben og flere frivillige poster i klubben både som trænere, 
en del af aktivitetsudvalg og kommunikationsstøtte for bestyrelsen osv. 
  

Vi er generelt rigtig glade for det samarbejde vi har kørende i trænerteamet og arbejder generelt 
positivt for ikke kun at fremme Damesenior i Chang men også klubben generelt. 
 

   

 

 


